

Reaktif bercahaya dengan jarum lilin seramik yang ditanam untuk wangian rumah

Product Details

barang No.	SGTX17060904D
Saiz	Atas dia: 88mm Bawah dia: 89mm Ketinggian: 100mm Berat: 351g Kapasiti: 424ml
Bahan	Seramik
Aksesori	Topi, tudung seramik / logam / kayu, lilin, sumbu, ricih dan sebagainya
Selesai	Decal, salutan warna, raksa, laser, frosted, plating, glazed dll.
Pembungkusan	1. 24/36/48/72 pcs setiap karton pembungkusan eksport standard 2. Pembungkusan kotak berwarna / putih / coklat 3. kotak hadiah mewah hadiah 4. Mengurangkan pembungkusan 5. pembungkusan kotak individu / set 6. pembungkusan tersuai
Kekuatan kita	1. Kami profesional pemegang lilin Pengeluar, utama dalam pelbagai jenis Pemegang lilin , antara Pemegang lilin kaca , Pemegang lilin seramik , Pemegang lilin marmar , Pemegang lilin konkrit , Pemegang lilin timah , Balang lilin tahan karat Dsb. 2. Sempurna untuk rumah / kedai / pasar super / restoran / hotel / bar / KTV dan lain-lain 3. Dengan pasukan pereka profesional, yang dapat membantu merangka dan membuka acuan baru berdasarkan keperluan anda. 4. Pemprosesan pos: salutan warna, penyaduran, merkuri, iridescent, ukiran, percetakan, decal, warna semburan, dingin, penyaduran emas, lukisan tangan dll. 5. MOQ kecil boleh diterima. Kami mempunyai produk biasa untuk menyokong anda.
Perkhidmatan kami	* Balas anda dalam masa 24 jam * Julat produk untuk pilihan anda * Sistem pengeluaran sepenuhnya * Pekerja kilang yang mahir * Kedua-dua baris mesin dan garisan buatan tangan untuk perkhidmatan anda * Pasukan QC yang berpengalaman memeriksa produk secara komprehensif dan tegas Kepada standard AQL * Pereka kreatif berinovasi produk baru lebih daripada 15 gaya setiap bulan * Bekalan Jabatan Logistik Profesional ke perkhidmatan pintu
MOQ	3000pcs



More Product Pictures













Glassware Sunny adalah pembekal lilin terkemuka di China sejak tahun 1992, gelas lilin kaca / seramik / konkrit kami dan sebagainya.

Terutamanya eksport ke Amerika Syarikat, EU, AU lebih daripada 24 tahun pengalaman. Kami dengan ketat dengan kualiti, pasukan QC kami memeriksa produk

Dari bahan mentah ke pengeluaran kemudian untuk pembungkusan langkah demi langkah, pemeriksaannya secara ketat mengikut piawaian AQL.

Perkhidmatan kami seperti berikut:

& Gt; Bentuk dan saiz yang berbeza yang ada, juga mengalu-alukan reka bentuk anda sendiri.

& Gt; Aksesori: topi, kaca / logam / tudung kayu, lilin dan lain-lain

& Gt; Hiasan: decal, salutan warna, merkuri, laser, es, dll penyaduran

& Gt; Pembungkusan: pembungkusan keselamatan biasa, pembungkusan kotak warna / putih / hadiah, pembungkusan tersuai yang ada.

& Gt; Kuasa reka bentuk: lebih daripada 15 inovasi setiap bulan.

& Gt; Pasukan QC: lebih dari 10 kakitangan profesional memeriksa pengeluaran secara ketat dan menyeluruh, yang memenuhi piawaian AQL.

& Gt; Contoh: dalam masa 7 hari

& Gt; Persijilan: ASTM, 100% petunjuk & Kadmium percuma.

Pengeluaran:



Bilik pameran kami:





Hubungi saya:

Untuk lebih [Pemegang lilin seramik](#) Atau sebarang barangan kaca,

Sila layari laman web kami: [Http://www.okcandle.com/](http://www.okcandle.com/)

Atau, boleh membantu anda mengetahui lebih lanjut tentang kami: [Soalan Lazim](#)